
 
 

Konferensdag 15 december 2018 
 
Närvarande: 

1. Ordförande Rebecca Byström 
2. Sekreterare Hugo Svensson 
3. Budgetansvarig Martin Strömgård 
4. Marknadsföringsansvarig Zacharias Tidbeck 
5. Vice ordförande Max Igor Kajanus 
6. Samordnare Josef Elveskog 

 
1. Mötets dagordning. Ovan nämnda personer möts på Centralstationen och far via 

tåg till Uppsala för att genomföra gruppstärkande aktiviteter i ett Escape Room. 
Därefter äter styrelsen lunch och far via tåg tillbaka till Stockholm, för att sedan på 
ungdomsmottagningen läsa igenom debattartiklar, ca 60 stycken från elever i årskurs 
8 på Carlssons skola. Artiklarna innehåller olika idéer eleverna har om hur staden och 
stadsdelsförvaltningens verksamheter kan utvecklas.   
Efter att ungdomsrådet har gått igenom artiklarna dras följande slutsatser; 

1) Flera artiklar har handlat om utbyggnad av ungdomsgårdsverksamheten för 

att nå ungdomar. Ungdomsrådet ställer sig frågande kring huruvida 

ungdomsgårdarna i sin nuvarande utformning bidrar till välmåendet med 

hänvisning till besöksantalet som redovisas i Stockholmsenkäten 2018. 

Styrelsen föreslår att ungdomsgårdarna i fortsättningen även erbjuder hjälp 

med studierna för ungdomar. 

2) Flera artiklar har handlat om fler sommarjobb. Ungdomsrådet konstaterar att 
det finns en lust att arbeta och anser att stadsdelsnämnden borde underlätta 
för ungdomar att få en praoplats. 

Följande artiklar anser ungdomsrådet att stadsdelsnämnden bör läsa igenom; 
1) Kategori 4; Om ungdomsmottagning på Östermalm 

2) Kategori 6; Om utökad belysning på Östermalm 
3) Kategori 7; Om trafikhinder vid korsningen Lidingövägen-Valhallavägen 

samt kategori 7; Om fler cykelbanor på stadsdelen. 

Artiklarna bifogas till protokollet för nämnden att inspireras av och se om de 

går att arbeta vidare med dem. 

Vidare finner ungdomsrådet att flertalet artiklar efterfrågar lösning på nationell, 
primärkommunal eller sekundärkommunal nivå, varför dessa inte är lämpliga för 
genomgång av stadsdelsnämnden på Östermalm. 
 
Härefter avslutar ungdomsrådet sin konferensdag med en middag. 
 

In fidem 
Hugo Svensson 
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